

## The Holt Renfrew Friends & Family Spring Shopping Event

MAY 7 - MAY 9, 2009  
3-DAY EXCLUSIVE

# 25% OFF\*

on all Women's and Men's regular  
priced spring fashions and accessories.

To receive your discount in store you must  
present this invitation to your Sales Associate.



\*Excludes Holt Renfrew Gift Cards, cosmetics, fragrances, services, home fashion, gourmet, Carole Tanenbaum, Gucci, Prada, Chanel, Louis Vuitton, Hermès, Dior, Tom Ford menswear and footwear, Links of London Sweetie watches and Diesel denim. Offer applies to any holts salon & spa service purchase only and is subject to availability with select stylists & service providers. This offer is valid from Thursday, May 7 to Saturday, May 9, 2009 only. Applies to regular price merchandise only. No Price adjustments on prior purchases. Certain restrictions apply. Please ask a sales associate for details. The Holt Renfrew Friends & Family card must be presented at time of purchase. Offer valid at all stores except Holt Renfrew Last Call.

## L'événement shopping printanier Parents et amis chez Holt Renfrew

DU 7 AU 9 MAI 2009  
3 JOURS INCLUSIVEMENT



# ÉCONOMISEZ 25%\*

sur le prix courant de la mode et des accessoires  
du printemps pour hommes et pour femmes.

Pour être admissible à cette offre,  
vous devez présenter cette invitation au conseiller.

\* Exceptions : cartes-cadeaux Holt Renfrew, produits de beauté, fragrances, services, articles pour le foyer, produits gourmet, Carole Tanenbaum, Gucci, Prada, Chanel, Louis Vuitton, Hermès, Dior, mode et chaussures masculines Tom Ford, les montres Sweetie de Links of London et le denim Diesel. Comprend les services offerts par certains stylistes et fournisseurs de services du salon et spa holt, selon les disponibilités. Cette offre est valide du jeudi 7 au samedi 9 mai 2009 seulement. Sur les marchandises à prix courant uniquement. Aucun rajustement de prix sur les achats antérieurs. Sous réserve de certaines restrictions. Adressez-vous à un conseiller à la vente pour plus de détails. L'invitation doit être présentée au moment de régler les achats. L'offre est valide à tous les magasins sauf au Centre Last Call.